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Folketingsmedlem Victoria Velasquez (EL) har den 4. januar stillet følgende 

spørgsmål nr. S 644, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 644: 
”Hvad er ministerens holdning til, at revalideringsordningen i dag bliver brugt i så 

lille et omfang, og at mange kommuner stort set ikke bruger ordningen?” 

 

Svar: 

Beskæftigelseslovgivningen indeholder en lang række forskellige muligheder og 

indsatser for at hjælpe borgerne med at komme i beskæftigelse. For borgere der har 

brug for en beskæftigelsesindsats for at komme tilbage i arbejde, skal kommunerne 

tilrettelægge indsatsen med henblik på varig arbejdsmarkedstilknytning. Indsatsen 

skal gennemføres på så kort tid som muligt under hensyn til personens forudsæt-

ninger og behov og under hensyn til konkrete behov på arbejdsmarkedet.  

Derfor er det afgørende, at kommunerne tilbyder borgerne en individuelt tilrettelagt 

indsats på baggrund af en konkret vurdering af, hvad der mest effektivt kan hjælpe 

den enkelte tilbage på arbejdsmarkedet. 

Udviklingen i brugen af revalideringsordningen skal i øvrigt ses i lyset af, at kom-

munerne løbende har fået flere andre muligheder for at yde den rette hjælp til bor-

gerne.  

 

Venlig hilsen 

Ane Halsboe-Jørgensen 

Fungerende beskæftigelsesminister 
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